
Protokół z XXXIV sesji Rady Gminy
w Przewozie

w dniu 22 stycznia 2014 r.

Pkt 1. Otwarcie obrad XXXIV zwyczajnej sesji Rady Gminy Przewóz.
Przewodnicząca Rady Gminy rozpoczęła obrady o godzinie 1420. Powitała wszystkich

zebranych na sali. Na sesję przybyło 14 radnych, co stanowiło kworum, aby decyzje i uchwały

podejmowane na sesji były prawomocne. Nieobecny był radny Andrzej Kokosza, 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad XXXIV sesji Rady Gminy Przewóz.

Przewodnicząca  zapytała  czy  ktoś  chciałby  zmienić  proponowany  porządek  obrad.

Radni nie wnosili żadnych zmian. Wójt poprosił o wprowadzenie do porządku 1 uchwały:

-  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.

Poprosiła radnych o przegłosowanie porządku obrad z zaproponowanymi zmianami.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 14 głosów za. 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu XXXIII sesji Rady Gminy Przewóz.

Na sali  został  wyłożony protokół z XXXIII  sesji,  aby radni mogli  zapoznać się z jego

treścią.  W  związku  z  tym,  że  nie  było  ze  strony  radych  żadnych  uwag  do  protokołu,

Przewodnicząca zarządziła głosowanie. Za przyjęciem protokołu z XXXIII sesji  głosowało 13

radnych, przeciw 0, wstrzymało się 1.

Pkt 4. Wnioski i interpelacje.

Radny Dyba zgłosił problem wałęsających się psów. Ludzie wypuszczają zwierzaki, a

one atakują ludzi  i  nawet jadących rowerem potrafią z  niego zrzucić.  Radny poprosił  aby

zainterweniować w tej sprawie.

Pkt 5. Informacja z działalności Wójta Gminy. 

Wójt przedstawił informację (w załączeniu). Poinformował radnych, że będzie nowe

zarządzenie  w  sprawie  wynajmowania  świetlic  wiejskich.  Należy  jasno  określić  zasady

wynajmu godzinowego.



Radny Dawidowicz zapytał czy pan Hołub dołączy się do budowy świetlicy w Mielnie.

Wójt odpowiedział, że skoro będzie dofinansowanie z programu to chyba do samej budowy

raczej nie, ale może później do wyposażenia.

Radny Dyba powiedział, że przecież są już ustalone godzinowe stawki korzystania ze

świetlic. Wójt powiedział, że na daną chwilę  jest ta kwestia zbyt ogólnie sprecyzowana, a  w

nowym zarządzeniu będzie to rozbite na konkretne okoliczności. 

Rada Śledź zapytała czy jeżeli „Margaretki” będą organizowały Dzień Kobiet to trzeba

płacić za salę. Wójt powiedział, że nie trzeba za takie uroczystości płacić bo nie jest to zabawa

dochodowa tylko uroczystość dla mieszkanek gminy. 

Pkt 6. Podjęcie uchwał: 

Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIII/214/2013 Rady Gminy w Przewozie

z dnia  30  grudnia  2013  r.  w  sprawie  ustalenia  wysokości  dopłaty  do  ceny  1  m3  wody

dostarczanej i 1 m3 ścieków odbieranych przez Zakład Gospodarki Komunalnej w Przewozie.

Projekt omówił pan Sekretarz, tłumacząc, że za szybko przedłożył projekt ponieważ

powinien zrobić to dopiero w lutym.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Uchwała otrzymała Nr XXXIV/220/2014.

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr  XXXIII/212/2013 Rady Gminy w Przewozie

z dnia 30 grudnia 2013 r. w sprawie budżetu gminy Przewóz na 2014 r. 

Pani Skarbnik powiedziała, że dokonuje się zmian, o których Wójt wspominał już  przy

omawianiu projektu budżetu. Uzasadnienie odczytała pani Skarbnik.  

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Uchwała otrzymała Nr XXXIV/221/2014. 

Kolejne  pięć  uchwał,  które  podjęte  zostały  na  ostatniej  sesji  nadzór  wojewody

stwierdził w stosunku do nich, że nie jest to prawo miejscowe i nie należy ich publikować. 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr  XXXIII/215/2013 Rady Gminy w Przewozie

z dnia  30  grudnia  2013  r.  w  sprawie  uchylenia  uchwały  Nr  XV/105/2004  Rady  Gminy

w Przewozie z dnia 29 czerwca 2004 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Przewóz.



Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Uchwała otrzymała Nr XXXIV/222/2014.

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr  XXXIII/216/2013 Rady Gminy w Przewozie

z dnia  30  grudnia  2013  r.  w  sprawie  uchylenia  uchwały  Nr  XVIII/129/2004  Rady  Gminy

w Przewozie z dnia 22 grudnia 2004 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Straszów.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Uchwała otrzymała Nr XXXIV/223/2014.

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr  XXXIII/218/2013 Rady Gminy w Przewozie

z dnia  30  grudnia  2013  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu

zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie wsi Dąbrowa Łużycka,

Potok i Przewóz, gmina Przewóz.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Uchwała otrzymała Nr XXXIV/224/2014.

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr  XXXIII/217/2013 Rady Gminy w Przewozie

z dnia  30  grudnia  2013  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu

zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie wsi Przewóz.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Uchwała otrzymała Nr XXXIV/225/2014.

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr  XXXIII/219/2013 Rady Gminy w Przewozie

z dnia  30  grudnia  2013  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  studium  i  kierunków

zagospodarowania przestrzennego Gminy Przewóz.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Uchwała otrzymała Nr XXXIV/226/2014.

Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego

Pani Skarbnik poinformowała, że środki te zostaną przeznaczone na spłatę bieżących

należności, ale również będzie można ruszyć z budową świetlicy w Mielnie. 



Radna  Graczyk  zapytała  czy  sytuacja  finansowa  gminy  udźwignie  te  wszystkie

zobowiązania.  Pani  Skarbnik  powiedziała,  że  należy  wziąć  ten  kredyt  bo  przecież  nie  ma

środków na budowę w Mielnie i inaczej nie zaczniemy.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Uchwała otrzymała Nr XXXIV/227/2014.

Pkt 7. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje.

Wójt powiedział,że wałęsające się psy to sprawa policji. Bo jak wszystkim wiadomo

to nie są to bezdomne zwierzęta tylko należą do mieszkańców gminy. Jeżeli faktycznie wałęsa

się  jakieś  bezdomne  zwierze  to  gmina  się  tym  zajmie,  ale  jak  biega  pies  sąsiada  to

mieszkańcy sami muszą to zgłaszać na policję. 

Pkt 8 Sprawy różne.

 Wójt poprosił, aby na spotkanie do Niemiec pojechali wszyscy radni. 

Pkt 9. Zamknięcie obrad XXXIV sesji Rady Gminy. 
Przewodnicząca podziękowała wszystkim za przybycie i  zakończyła sesję o godzinie

1505.

Protokołowała Magdalena Mikitiuk


